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Délský potápěč: Stránky věnované metapolitice, kultuře, historii a geopolitice.

Jsem přesvědčen, že Západ by se měl maximálně snažit o co nejlepší
vztahy s Ruskem, o co největší hospodářskou i politickou integraci
Ruska do Evropy.Pokud zcela vážně mluvíme o přijetí Turecka do EU,
bylo by Rusko z hlediska kulturního a historického jistě ještě mnohem
logičtějším kandidátem (pokud by o to ovšem stálo…). Je nadějné, že
např. Německo a Francie se jasně snaží o velmi dobré vztahy s Ruskem.
Doufejme, že si z toho vezmou příklad i ostatní evropské země a že v
budoucnu se stane Rusko i pro nás stejným přátelským partnerem,
jakým jsou dnes Německo, Francie či Holandsko. A doufám, že vlajka EU
jednou zavlaje i nad Moskvou a Vladivostokem.

Více na blogu autora.
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